
Zápis ze zasedání Akademického senátu FIT VUT v Brně  

Zápis č. 06 (141) z řádného (telekonferenčního) zasedání 
Akademického senátu FIT VUT v Brně konaného dne 28. 
4. 2020 

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin telekonferenčně.  

Přítomni:  Kočí, Sekanina, Lampa, Kolář, Černocký, Fučík, Smrčka, Ryšavý, M. Jaroš, 
Sedlák, Juráček, Kotoun (od bodu 4), Mišáková (13) 

Omluveni:   - - - (0) 

Hosté:  Zemčík, Hajduk, Beran, Dytrych, Hanáček, J. Jaroš, Hranický 

Program: 

1. Stanovení podmínek jednání a hlasování podle zvláštního zákona.  
2. Schválení programu jednání. 

3. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

4. Návrh č. 4/2020: Jmenování členů Disciplinární komise FIT. 

5. Návrh č. 5/2020: Akreditace bakalářského studijního programu v angličtině. 

6. Návrh č. 6/2020: Jmenování členů oborové rady doktorského studijního programu 
Výpočetní technika a informatika FIT VUT. 

7. Návrh č. 7/2020: Návrh na vyplacení prospěchových stipendií v době rozpočtového 
provizoria na FIT VUT v roce 2020. 

8. Návrh č. 9/2020: Pravidla rozdělení finančních prostředků na FIT VUT. 

9. Návrh č. 10/2020: Aktualizace Strategického záměru FIT VUT. 

10. Návrh č. 11/2020: Záměr nákupu elektromobilu (konec roku 2020 nebo v roce 
2021). 

11. Návrh č. 12/2020: Plán nákupu investic na FIT VUT v roce 2020. 

12. Návrh č. 8/2020: Zpráva o hodnocení výuky studenty za zimní semestr 2019/2020. 

13. Návrh č. 13/2020: Výroční zpráva o činnosti FIT VUT za rok 2019.  

14. Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně a informace z Rady VŠ. 
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15. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Radek Kočí. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 
a hosty na zasedání AS FIT. Dále informoval o mimořádných podmínkách, za kterých 
probíhá toto zasedání. Podle § 7 odst. 1 zákona 188/2020 Sb. o zvláštních pravidlech pro 
vzdělávání a rozhodování na vysokých školách v roce 2020 a o posuzování doby studia pro 
účely dalších zákonů, je možné provádět jednání a hlasování akademického senátu prostředky 
komunikace na dálku v době, kdy je osobní přítomnost studentů při výuce nebo členů 
akademické obce na vysoké škole omezena na základě opatření přijatého podle jiného zákona. 

Ad 1) Stanovení podmínek jednání a hlasování podle zvláštního zákona. 

Dr. Kočí stanovuje, podle § 7 odst. 1 zákona 188/2020 Sb., po předchozím projednání s členy 
AS FIT, tyto podmínky hlasování: 

Předseda AS FIT vyhlásí začátek hlasování. Každého jednoho senátora jmenovitě vyvolá a 
ten sdělí svou volbu (pro, proti, zdržuji se). Poté předseda AS FIT ukončí hlasování a oznámí 
výsledek (kolik hlasů bylo pro, kolik proti a kolik se zdrželo hlasování).   

Ad 2) Schválení programu jednání. 

Dr. Kočí stručně informoval členy AS o výše uvedeném programu. Nikdo z členů AS FIT 
nepodal návrh na změnu. Dr. Kočí proto podal návrh na schválení programu a nechal o něm 
hlasovat. Program zasedání AS FIT byl schválen bez připomínek. 

Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Všechny předložené návrhy byly zveřejněny na stránkách AS FIT 
https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/.  

Ad 3) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 5 (140) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 25. 2. 2020 nebyly žádné 
připomínky.  

Ad 4) Návrh č. 4/2020: Jmenování členů Disciplinární komise FIT. 
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Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 4/2020 
„Jmenování členů Disciplinární komise FIT VUT“.  

Dr. Kočí upozornil na skutečnost, že podle Jednacího řádu AS FIT (čl. 10 odst. 3 písm. b) se 
při hlasování, které se týká jmenovitě určených osob, usnáší AS FIT tajným hlasováním. 
Pokud se na tom AS FIT usnese podle § 7 odst. 1 zákona 188/2020 Sb., je možné se usnášet 
v této věci veřejným hlasováním.  

Dr. Kočí nechal hlasovat o níže uvedeném návrhu usnesení.  

Návrh usnesení 1 

AS FIT se usnesl, že o návrhu na jmenování členů Disciplinární komise FIT a členů oborové 
rady doktorského studijního programu Výpočetní technika a informatika FIT VUT se bude 
usnášet veřejným hlasováním. 

Hlasování: Hlasovalo 13 členů, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Dr. Kočí předal slovo panu děkanovi prof. Zemčíkovi, který stručně prezentoval návrh na 
jmenování členů Disciplinární komise FIT.  

Návrh složení Disciplinární komise FIT VUT je následující: 

Akademičtí pracovníci 
doc. Dr. Ing. Otto Fučík 

prof. Ing. Adam Herout, Ph.D. 

doc. Ing. Ondřej Ryšavý, Ph.D. 

Zástupci studentů 
Silvia Mišáková (xmisak03), studentka BSP 

David Sedlák (xsedla1d), student BSP 

Miroslav Švarc (xsvarc06), student BSP 

Náhradníci 
Ing. Radek Kočí, Ph.D. – za akademické pracovníky 

Viktor Konupčík (xkonup01), student BSP – za zástupce studentů  

Dr. Kočí otevřel k tomuto tématu diskuzi. Pan děkan informoval o vypršení funkčního období 
členům disciplinární komise. Další dotazy nebyly vzneseny. Dr. Kočí navrhl hlasovat o všech 
navržených členech Disciplinární komise FIT v jednom hlasování. Po krátké diskuzi navrhl 
níže uvedené usnesení a nechal o něm hlasovat.  

Návrh usnesení 2 

AS FIT dává souhlas k jmenování všech navržených členů a náhradníků Disciplinární komise 
FIT. 

Hlasování: Hlasovalo 13 členů, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Projednaný dokument je uložen v agendě AS FIT. 
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Ad 5) Návrh č. 5/2020: Akreditace bakalářského studijního programu v angličtině. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 5/2020 
„Akreditace bakalářského studijního programu v angličtině“.  

Dr. Kočí předal slovo panu proděkanovi dr. Dytrychovi, který k návrhu podal komentář. 

Legislativní komise návrh projednala bez připomínek. 

Následně dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi. Vzhledem k tomu, že nebyly žádné dotazy 
ani připomínky, nechal hlasovat o níže uvedeném návrhu usnesení. 

Návrh usnesení 3 

AS FIT kladně projednal návrh na akreditaci bakalářského studijního programu v angličtině.  

Hlasování: Hlasovalo 13 členů, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Projednaný dokument je uložen v agendě AS FIT. 

Ad 6) Návrh č. 6/2020: Jmenování členů oborové rady doktorského studijního 
programu Výpočetní technika a informatika FIT VUT. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 6/2020 
„Jmenování členů oborové rady doktorského studijního programu Výpočetní technika 
a informatika FIT VUT“.  

Návrh složení oborové rady doktorského studijního programu Výpočetní technika a 
informatika je: 

1. prof. Ing. Lukáš Sekanina, Ph.D., UPSY FIT VUT, předseda oborové rady a garant 
doktorského studijního programu, 

2. prof. Ing. Jiří Barnat, Ph.D., FI MU, 

3. doc. Dr. Ing. Jan Černocký, UPGM FIT VUT, 

4. prof. RNDr. Milan Češka, CSc., UITS FIT VUT, 

5. prof. Ing. Dipl.-Ing. Martin Drahanský, Ph.D., UITS FIT VUT, 

6. prof. Ing. Adam Herout, Ph.D., UPGM FIT VUT, 

7. prof. Ing. Jan Honzík, CSc., UIFS FIT VUT, 

8. prof. Ing. Tomáš Hruška, CSc., UIFS FIT VUT, 

9. doc. Ing. Jan Kořenek, Ph.D., UPSY FIT VUT, 

10. prof. RNDr. Alexander Meduna, CSc., UIFS FIT VUT, 

11. prof. Dr. Ing. Zbyněk Raida, UREL FEKT VUT, 

12. prof. Ing. Jiří Sochor, CSc., KVI FI MU, 

13. prof. RNDr. Josef Šlapal, CSc., UM FSI VUT, 

14. prof. Ing. Pavel Václavek, Ph.D., FEKT VUT 
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15. prof. Ing. Tomáš Vojnar, Ph.D., UITS FIT VUT, 

16. prof. Dr. Ing. Pavel Zemčík, UPGM FIT VUT, 

17. doc. Ing. Jaroslav Zendulka, CSc., UIFS FIT VUT. 
 

Dr. Kočí informoval, že tento návrh AS neschvaluje, a předal slovo panu děkanovi, který 
prezentoval návrh členům senátu. Dr. Kočí k návrhu otevřel diskuzi, v rámci které 
prof. Sekanina jakožto navržený předseda oborové rady doplnil informace pana děkana 
o způsobu nově navrhovaného složení rady. Další příspěvky do diskuze nebyly. Dr. Kočí 
vyzval členy senátu k hlasování o následujícím návrhu usnesení. 

Návrh usnesení 4 

AS FIT projednal návrh na jmenování členů oborové rady doktorského studijního programu 
Výpočetní technika a informatika FIT VUT bez připomínek. 

Hlasování: Hlasovalo 13 členů AS FIT, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se 
zdrželo. 

Projednaný dokument je uložen v agendě AS FIT. 

Ad 7) Návrh č. 7/2020: Návrh na vyplacení prospěchových stipendií v době 
rozpočtového provizoria na FIT VUT v roce 2020. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 7/2020 „Návrh 
na vyplacení prospěchových stipendií v době rozpočtového provizoria na FIT VUT v roce 
2020“. K 7. 2. 2020 má FIT 1 764 studentů v bakalářských a magisterských studijních 
programech, celková navrhovaná částka pro prospěchová stipendia za zimní semestr 
2019/2020 je 1 150 117 Kč. 

Dr. Dytrych stručně přednesl předložený návrh. Předseda Ekonomické komise, Ing. Lampa, 
informoval, že návrh byl projednán komisí bez připomínek a komise doporučuje návrh k 
přijetí. V rámci následné diskuze nebyly vzneseny žádné dotazy a dr. Kočí nechal hlasovat 
o následujícím návrhu usnesení. 

Návrh usnesení 5 

AS FIT schvaluje návrh na vyplacení prospěchových stipendií v době rozpočtového 
provizoria na FIT VUT v roce 2020.  

Hlasování: Hlasovalo 13 členů, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Projednaný dokument je uložen v agendě AS FIT. 

Ad 8) Návrh č. 9/2020: Pravidla rozdělení finančních prostředků na FIT VUT. 
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Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 9/2020 
„Pravidla rozdělení finančních prostředků na FIT VUT“.  

Dr. Kočí předal slovo panu tajemníkovi Ing. Hajdukovi, který členům senátu podal podrobný 
komentář k předloženému návrhu.  

Ekonomická komise AS FIT (EK) návrh projednávala na svém zasedání a její připomínky 
byly do návrhu zapracovány se souhlasem navrhovatele. EK doporučuje návrh ke schválení.  

Dr. Kočí otevřel diskuzi, v rámci které byly zodpovězeny vznesené dotazy. Diskuze se týkala 
zejména způsobu výpočtu příspěvků na ústavy a centra a výše spoluúčasti organizačních 
složek při nákupu investic. Následně nechal dr. Kočí hlasovat o níže uvedeném návrhu 
usnesení. 

Návrh usnesení 6 

AS FIT schvaluje Pravidla rozdělení finančních prostředků na FIT VUT. 

Hlasování: Hlasovalo 13 členů, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Projednaný dokument je uložen v agendě AS FIT. 

 

 

Ad 9) Návrh č. 10/2020: Aktualizace Strategického záměru FIT VUT. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 10/2020 
„Aktualizace Strategického záměru FIT VUT“.  

AS FIT tento dokument schvaluje po předchozím projednání Vědeckou radou FIT (VR). 
Dokument byl projednán VR FIT dne 27. 4. 2020. 

Dr. Kočí předal slovo panu děkanovi prof. Zemčíkovi, který členy s návrhem podrobně 
seznámil včetně nově navrhovaných úprav, které byly vzneseny při projednávání VR FIT.  

Jedná se se souhlasem pana děkana o nově přidané odstavce: 

„V souvislosti s mimořádnou situací nastalou v březnu 2020 a změnou priorit pro realizaci 
nejen výuky na FIT v období nouzového stavu v roce 2020 intenzivněji podporovat další 
rozvoj distančního vzdělávání, online konferencí a seminářů. Dále podporovat možnosti 
případného studia a práce z domova, prohloubení elektronizace studijní a další agendy a 
nastavení možností pro efektivní řízení a projednávání vnitřních norem a záležitostí jinou než 
prezenční formou.“  

„Podporovat stávající systém určení mezd akademických a výzkumných pracovníků na 
základě skutečných pedagogických a vědeckých výkonů a zapojení na projektech výzkumu a 
vývoje.“ 
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Následně otevřel dr. Kočí diskuzi k projednávanému dokumentu. Kromě výše uvedených 
úprav již nebyly diskutovány žádné připomínky. Dr. Kočí nechal hlasovat o následujícím 
návrhu usnesení. 

Návrh usnesení 7 

AS FIT schvaluje Plán realizace strategického záměru FIT VUT na rok 2020 po zanesení 
připomínek, které byly vzneseny při projednávání Vědeckou radou FIT. 

Hlasování: Hlasovalo 13 členů, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Projednaný dokument je uložen v agendě AS FIT. 

Ad 10) Návrh č. 11/2020: Záměr nákupu elektromobilu (konec roku 2020 nebo 
v roce 2021). 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 11/2020 
„Záměr nákupu elektromobilu (konec roku 2020 nebo v roce 2021)“.  

Pan děkan členům senátu prezentoval uvedený návrh záměru nákupu elektromobilu pro FIT 
VUT. Záměr předpokládá podání projektu pro získání dotační podpory nákupu elektromobilu 
ve výši cca 250 tis. Kč. Za vhodný elektromobil se považuje ze současné nabídky např. 
Hyundai Kona electric v ceně cca 900 tis. Kč. včetně DPH. 

Návrh byl projednán Ekonomickou komisí AS FIT, která jej doporučuje ke schválení.  

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskusi a požádal členy senátu o vyjádření. Diskuze se týkala 
zejména předpokládaného okamžiku nákupu, ekonomičnosti provozu a způsobu využití. Po 
diskuzi nechal dr. Kočí hlasovat o níže uvedeném návrhu usnesení. 

Návrh usnesení 8 

AS FIT souhlasí se záměrem nákupu elektromobilu. 

Hlasování: Hlasovalo 13 členů, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Projednaný dokument je uložen v agendě AS FIT. 

Ad 11) Návrh č. 12/2020: Plán nákupu investic na FIT VUT v roce 2020. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 12/2020 „Plán 
nákupu investic na FIT VUT v roce 2020“.  

Dr. Kočí požádal pana tajemníka Ing. Hajduka o komentář k předloženému návrhu. Ing. 
Hajduk vysvětlil nově přidané položky v plánu nákupu investic.  
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Návrh byl projednán Ekonomickou komisí AS FIT a byly do něj zapracovány připomínky se 
souhlasem navrhovatele. 

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskusi a požádal členy senátu o vyjádření. Vzhledem k tomu, 
že nebyly vzneseny žádné připomínky, nechal hlasovat o níže uvedeném návrhu usnesení. 

Návrh usnesení 9 

AS FIT schvaluje plán nákupu investic FIT VUT v roce 2020. 

Hlasování: Hlasovalo 13 členů, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Projednaný dokument je uložen v agendě AS FIT. 

Ad 12) Návrh č. 8/2020: Zpráva o hodnocení výuky studenty za zimní semestr 
2019/2020. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 8/2020 
„Zpráva o hodnocení výuky studenty za zimní semestr 2019/2020“.  

Dr. Kočí předal slovo panu proděkanovi dr. Dytrychovi, který k návrhu podal stručný 
komentář a upozornil na úpravy a změny oproti první verzi předloženého návrhu, které 
částečně reflektují připomínky Legislativní komise. Informace dále doplnil pan děkan 
prof. Zemčík.    

Zpráva byla projednána Legislativní komisí AS FIT (LK), kde byly vzneseny zásadní 
připomínky. LK doporučuje neuvádět číselné údaje o spokojenosti či nespokojenosti studentů 
s hodnocenými činnostmi podle anketních otázek, ale spíše vhodným způsobem slovně 
zdůvodnit výběr předmětů pro bližší diskuzi v textu zprávy.  

Dr. Kočí otevřel diskuzi. Podle vyjádření prof. Zemčíka a dr. Dytrycha se číselné údaje 
uvádějí zejména pro jasný přehled o tom, které aspekty sledovaných kritérií jsou hodnoceny 
nejlépe a nejhůře a v kterých předmětech. Tyto předměty jsou pak podrobněji diskutovány ve 
zprávě. Dr. Kočí se ztotožnil se závěry LK s tím, že takto uváděné hodnoty mohou budit, byť 
nechtěný, dojem žebříčku předmětů a svádět k nesprávným interpretacím těchto hodnot; tato 
data by měla být interpretována zpracovateli zprávy pro potřeby identifikace pozitivních 
aspektů a nedostatků ve výuce. V další diskuzi se větší část senátorů vyjádřila buď neutrálně 
nebo pro zachování číselných údajů ve zprávě. 

AS FIT projednal Zprávu o hodnocení výuky studenty za zimní semestr 2019/2020. 

Projednaný dokument je uložen v agendě AS FIT. 

Ad 13) Projednání a případné schválení návrhu č. 13/2020: Výroční zpráva o 
činnosti FIT VUT za rok 2019. 
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Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 13/2020 
„Výroční zpráva o činnosti FIT VUT za rok 2019“. 

Zpráva byla předložena dva týdny před zasedáním AS FIT a děkan požádal o zkrácení 
předkládací lhůty.  

Dr. Kočí nechal hlasovat o návrhu usnesení o zkrácení předkládací lhůty návrhu č. 13/2020 
o jeden týden. 

Návrh usnesení 10 

AS FIT se usnesl na zkrácení předkládací lhůty návrhu č. 13/2020, Výroční zpráva o činnosti 
FIT VUT za rok 2019, o jeden týden. 

Hlasování: Hlasovalo 13 členů, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Dr. Kočí předal slovo panu děkanovi prof. Zemčíkovi a proděkanovi dr. Beranovi, kteří 
seznámili členy s předloženým návrhem. Následně předal dr. Kočí slovo předsedovi 
Legislativní komise AS FIT (LK) doc. Fučíkovi. LK projednala výroční zprávu a doporučuje, 
po opravě drobných faktických chyb, zprávu schválit. Dr. Kočí otevřel rozpravu 
k projednávanému dokumentu. Z rozpravy vyplynulo, že do zprávy nebyly dosud 
zakomponovány opravy a další připomínky a zpráva bude předkladatelem v tomto smyslu 
ještě upravena. 

AS FIT projednal Výroční zprávu FIT za rok 2019. Protože předkladatel bude ještě 
provádět opravy v textu, bude schvalování zprávy na programu příštího zasedání AS 
FIT. 

Projednaný dokument je uložen v agendě AS FIT. 

 

Ad 14) Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně a informace z Rady 
VŠ.  

Dr. Kočí sdělil, že bližší informace jsou dostupné na webových stránkách rady zde: 
http://www.radavs.cz/. 

Aktuální informace z jednání AS VUT v Brně podal doc. Hanáček a další podrobnosti budou 
k dispozici na webových stránkách senátu zde: https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as. Příští 
zasedání AS VUT je plánováno za 4 týdny. Na dalším zasedání, které proběhne asi 23. 6. 
2020, by měly být schváleny pokyny a harmonogram voleb do AS VUT pro funkční období 
listopad 2020 až listopad 2023. Fakulty budou vyzvány ke jmenování svých zástupců do 
volební komise VUT pro volby do AS VUT. 

Ad 15) Různé 
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Program a pozvánka na příští řádné zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána 
cestou konference fitsenat@fit.vutbr.cz. Termín řádného zasedání je plánován na konec 
května nebo začátek června 2020.  

Dr. Kočí poděkoval všem za účast. 

Usnesení přijatá na zasedání AS FIT č. 06 (141) dne 28. 4. 2020: 

Usnesení 1 

AS FIT se usnesl, že o návrhu na jmenování členů Disciplinární komise FIT a členů oborové 
rady doktorského studijního programu Výpočetní technika a informatika FIT VUT se bude 
usnášet veřejným hlasováním. 

Usnesení 2 

AS FIT dává souhlas k jmenování všech navržených členů a náhradníků Disciplinární komise 
FIT. 

Usnesení 3 

AS FIT kladně projednal návrh na akreditaci bakalářského studijního programu v angličtině.  

Usnesení 4 

AS FIT projednal návrh na jmenování členů oborové rady doktorského studijního programu 
Výpočetní technika a informatika FIT VUT bez připomínek. 

Usnesení 5 

AS FIT schvaluje návrh na vyplacení prospěchových stipendií v době rozpočtového 
provizoria na FIT VUT v roce 2020.  

Usnesení 6 

AS FIT schvaluje Pravidla rozdělení finančních prostředků na FIT VUT. 

Usnesení 7 

AS FIT schvaluje Plán realizace strategického záměru FIT VUT na rok 2020 po zanesení 
připomínek, které byly vzneseny při projednávání Vědeckou radou FIT. 

Usnesení 8 

AS FIT souhlasí se záměrem nákupu elektromobilu. 

Usnesení 9 

AS FIT schvaluje plán nákupu investic FIT VUT v roce 2020. 

Strana 10 (celkem 11) 

mailto:senat@fit.vutbr.cz


Zápis ze zasedání Akademického senátu FIT VUT v Brně  

Strana 11 (celkem 11) 

Usnesení 10 

AS FIT se usnesl na zkrácení předkládací lhůty návrhu č. 13/2020, Výroční zpráva o činnosti 
FIT VUT za rok 2019, o jeden týden. 

 

 

Verifikovali:  Ing. Radek Kočí, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

David Sedlák, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.  


